
    
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
 Sammanträdesdatum
2024-05-06

 
 
Sammanträde med  Kommunstyrelsen 
Plats och tid Stora sammanträdesrummet kl. 13:00 – 17:40 
  
Beslutande 

Ledamöter Beata Allen (C) Ordförande §§ 93 – 101, 103 – 108  
Arijana Jazic (S) 1:e vice ordförande §§ 93 – 101, 104 – 108  
Mats Hansson (M) 2:e vice ordförande §§ 93 – 101, 103 – 108 
Tommy Gustafsson (S) §§ 93 – 103, 105 – 108  
Annki Stark (S) 
Sune Svensson (S) 
Tobias Kreuzpointner (C) §§ 93 – 103, 105 – 108 
Paul Brinkmann (C) 
Maria Lundblom Bäckström (KD) 
Marianne Cederqvist (KD) 
Anita Walfridsson (M) 
Yvonne Bäckelid (M) 
Kristin Apsey (SD) 
Gerald Apsey (SD) 
Jimmy Ekström (L) 
 

Tjänstemän Hugo Thorén, sekreterare 
 Mikael Fornander, kommundirektör 
 Maria Engmalm Wallsten, ekonomichef §§ 93 – 96 
 Rosemarie Segersson, skolchef §§ 93 – 96 
 Michael Wirestam, samhällsbyggnadschef §§ 96 – 100 
 Johanna Evegren, avdelningschef kommunserviceavdelningen § 96  
 
Övriga Cecilia Axelsson, skolchef Tranås kommun § 93  
      
Utses att justera Sune Svensson 
 
Justeringens plats  Kommunhuset 2024-05-08   Paragrafer 93-108 
och tid 
 
 
 
Underskrifter                     
 Sekreterare   ……………………………………………   
  Hugo Thorén 
 
 
 
 Ordförande   ……………………………………………  
 Beata Allen, Anita Walfridsson § 102 
 
 
 
 Justerande   ……………………………………………. 
 Sune Svensson 
  



   
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

  Sammanträdesdatum 
 

Kommunstyrelsen  2024-05-06  

 
   
   ANSLAG/BEVIS 
  Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2024-05-06 
 
Förvaringsplats  
för protokollet Kommunhuset 
 
Datum då anslag  2024-05-08 Datum då anslag  2024-05-30 
publiceras  tas bort 
 
 
Underskrift …………………………………………… 
 Hugo Thorén 
 

  



   
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

  Sammanträdesdatum 
 

Kommunstyrelsen  2024-05-06  

 
 

§ 93 Information om gymnasiesamverkan 2023/55  

§ 94 Åtgärder för budget i balans 
avseende barn- och 
utbildningsutskottets verksamhet 

2023/6  

§ 95 Ansökan om utökad borgensram 
Stiftelsen Aneby bostäder 

2024/148  

§ 96 Månadsuppföljning Aneby kommun 
mars 

2024/6  

§ 97 Medborgarförslag: Angående ny app 
för funktionsnedsatta 

2023/328  

§ 98 Medborgarförslag: Angående 
förbudsskylt mot onödig bilkörning 

2024/104  

§ 99 Initiativärende: Gällande dialog med 
Jönköpings länstrafik (JLT) om 
kollektivtrafik i västra kommundelen 

2024/146  

§ 100 Taxor för sotning och 
brandskyddskontroll 

2024/155  

§ 101 Yttrande i mål 1479-24 avseende 
laglighetsprövning av budgetdirektiv 
2025 

2024/6  

§ 102 Årsredovisning 2023 
Höglandsförbundet 

2024/75  

§ 103 Årsredovisning 2023 Höglandets 
samordningsförbund 

2024/29  

§ 104 Årsredovisning 2023 Mediacenter 
Jönköpings län 

2024/70  

§ 105 Ej verkställda beslut till IVO kvartal 2 2024/35  

§ 106 Information från kommundirektör och 
kommunstyrelsens ordförande 

2024/20  

§ 107 Anmälningsärenden   

§ 108 Delegationsbeslut   

 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-05-06 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 93 Information om gymnasiesamverkan 
Dnr KS 2023/55 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Skolchef i Tranås kommun Cecilia Axelsson presenterar  
Holavedens samverkansområde samt bakgrunden till den förändring som har 
gjort i skollagen avseende gymnasiesamverkan. 

Delbetänkandet av utredning om planering och dimensionering av Komvux och 
gymnasieskola pekar på att det flera problem som behöver lösas, inklusive stora 
behov på arbetsmarknaden, onödigt krokiga vägar till arbetslivet, brister i utbudet 
av yrkesutbildning för vuxna och brist från 10 av 13 yrkesutbildningar. 

Det har genomförts gymnasieutredningar i närområdet, inklusive i västra 
Östergötland och Höglandet. Det är viktigt med samverkan i närområdet på 
grund av gemensamma behov och möjligheter. Målet är att skapa en 
gymnasieskola med ett mångsidigt programutbud, kostnadseffektivitet och goda 
studieresultat. 

Samverkansområdet möjliggör fokusering på utbildningskvalitet istället för 
konkurrens om resurser. Det ger utökade möjligheter för alla som ingår i 
samverkansområdet att påverka och planera programutbud och verksamhetens 
omfattning. Dimensioneringstanken är central för att skapa elevströmmar som 
leder till breda utbildningsmöjligheter för elever och en bättre dimensionering av 
gymnasieskolorna samt tydligare svarar mot arbetsmarknadens behov. 

Det har hållits flera möten under utredningstiden mellan Boxholm, Tranås, Ydre, 
Ödeshög och Aneby för att lösa gemensamt uppkomna frågor. Ett avtalsförslag 
har tagits fram och beslut om att ingå i Holavedens samverkansområde har tagits i 
övriga föreslagna samverkanskommuner. Aneby kommun väntas fatta beslut om 
gymnasiesamverkan i juni. 
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KS § 94 Åtgärder för budget i balans avseende 
barn- och utbildningsutskottets verksamhet 
Dnr KS 2023/6 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att under 2024 avsluta tillhandahållandet av undervisning i svenska för invandrare 
samt grundläggande svenska i kommunens egen regi och framledes köpa all 
utbildning av kringliggande kommuner inom primärt och sekundärt 
samverkansområde. 
 
Ärendebeskrivning  
Barn och utbildningsavdelningen har utifrån uppdrag från Kommunstyrelsen gjort 
en genomlysning av kommunens vuxenutbildning där svenska för invandrare 
(SFI) och grundläggande svenska (svenska grund) är inkluderad. Flödet av elever 
varierar starkt över året vilket skapar en svårighet i att bedöma skillnaden i det 
ekonomiska utfallet utifrån att bedriva undervisning i egen regi eller att köpa 
utbildningen från kringliggande kommuner. Barn och utbildningsavdelningens 
underlag för beslut pekar på en nettovinst av att köpa all vuxenutbildning 
inklusive SFI och grundläggande svenska.  

I det fall Aneby kommun köper undervisning i svenska för invandrare samt 
grundläggande svenska av kringliggande kommuner utifrån dagens antal elever, 
blir det en kostnad på 2900 tkr.  

Det ger en differens på + 1690 tkr i förhållande till de kostnader kommunen har 
idag på 4590 tkr då undervisning bedrivs i egen regi. 

Skolchef Rosemarie Segersson föredrar ärendet. 

Yrkanden 
Jimmy Ekström (L), Kristin Apsey (SD), Anita Walfridsson (M) och  
Arijana Jazic (S) yrkar bifall till barn- och utbildningsutskottets förslag till beslut. 

Beslutsunderlag  
Tjänsteskrivelse, 2024-04-19 
Beslutsunderlag SFI och svenska grund 
Protokollsbeslut barn- och utbildningsutskottet, 2024-04-23 
      

Beslutet skickas till 
Skolchef 
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KS § 95 Ansökan om utökad borgensram 
Stiftelsen Aneby bostäder 
Dnr KS 2024/148 
 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 

att såsom för egen skuld ingå borgen för Stiftelsen Aneby bostäders 
låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 246 miljoner kronor, 
jämte därpå löpande ränta och kostnader. Den höjda borgensramen avser 
projekten för Druvan 5, samt 
 

att uppmana Stiftelsen Aneby bostäder, utifrån god ekonomisk hushållning, utöka 
den årliga amorteringen samt att långsiktigt anpassa resultatnivån för att kunna 
öka självfinansieringsgraden av investeringar. 
 

Kommunstyrelsen beslutar för egen del 
 

att uppmana Stiftelsen Aneby Bostäder att inkomma med ny ansökan om utökad 
borgensram avseende återstående planerade projekt, med tillhörande 
konsekvensbeskrivning om investeringarna inte kan genomföras enligt plan, samt 
tid för att räkna hem investeringen om den genomförs. 
 

Ärendebeskrivning  
Stiftelsen Aneby bostäder har inkommit med ansökan om utökad ram för 
kommunal borgen. Nuvarande borgensram för Stiftelsen Aneby bostäder uppgår 
till 236 miljoner kronor. Den fastställdes av kommunfullmäktige den 25 
september 2023 § 88. 
 

Stiftelsen Aneby bostäder ansöker om att borgensramen ska utökas med 24 
miljoner kronor, vilket skulle innebära en ny ram på 260 miljoner kronor. Detta 
för att Stiftelsen Aneby bostäder ska kunna utveckla och effektivisera beståndet 
avseende såväl verksamhetslokaler som lägenheter. En sammanställning av 
kommunkoncernens totala investeringsbehov har tagits fram för 2024-2033. 
Utifrån kommande investeringsbehov har dialoger förts inom koncernen kring 
gemensamma prioriteringar för att uppnå god ekonomisk hushållning. Detta 
eftersom det långsiktigt är viktigt att inte bygga på låneskulden som riskerar att 
belasta kommande generationer. Kommunstyrelsen önskar se ett mer utförligt 
underlag kopplat till de investeringar som handlar om tekniska installationer. 
Kommunstyrelses bedömning är att i ett första steg bevilja en utökad borgensram 
om 10 miljoner kronor i syfte att påbörja ombyggnation av Druvan 5. 
 

Stiftelsen Aneby bostäder uppmanas, utifrån god ekonomisk hushållning, utöka 
den årliga amorteringen samt att långsiktigt anpassa resultatnivån för att kunna 
öka självfinansieringsgraden av investeringar. Aneby kommuns förfaringssätt vid 
beslut om borgen innebär att kommunfullmäktige beslutar om borgensram. Ett 
beslut om borgensram innebär att kommunfullmäktige vid behov beslutar om 
borgen upp till ett totalt högsta lånebelopp. Borgensbeslutet kan då omfatta flera 
lån utan att ett nytt borgensbeslut behöver fattas. Aneby kommun bör dock 
bekräfta lånehandlingen och att lånet omfattas av det borgensåtagandet. Det är 
kommunen som borgensman som har ansvaret för att kontrollera att det högsta 
beloppet enligt borgensbeslutet inte överskrids. 
 

Ekonomichef Maria Engmalm Wallsten föredrar ärendet. 
 

Yrkanden 
Ordförande Beata Allen (C) yrkar på att kommunstyrelsen beviljar utökad 
borgensram för projekten avseende Druvan 5, vilket innebär en höjd borgensram 
om 10 miljoner kronor. Detta resulterar i förslag till beslut:  
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att såsom för egen skuld ingå borgen för Stiftelsen Aneby bostäders 
låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 246 miljoner kronor, 
jämte därpå löpande ränta och kostnader. Den höjda borgensramen avser 
projekten för Druvan 5 
 

Därutöver yrkar ordförande Beata Allen (C) att uppdra styrelsen för Stiftelsen 
Aneby Bostäder att inkomma med ny ansökan om utökad borgensram avseende 
återstående planerade projekt, med tillhörande konsekvensbeskrivning om 
investeringarna inte kan genomföras enligt plan, samt tid för att räkna hem 
investeringen om den genomförs. 
 

Beslutsgång 
Ordförande Beata Allen (C) ställer allmänna utskottets förslag till beslut i första 
att-satsen mot ordförandes förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt ordförandes förslag till beslut. 
 

Ordförande Beata Allen (C) ställer allmänna utskottets förslag till beslut i andra 
att-satsen i proposition och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt allmänna 
utskottets förslag till beslut. 
 

Ordförande Beata Allen (C) ställer ordförandens tilläggsyrkande i proposition och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt ordförandes förslag till beslut. 

Beslutsunderlag  
Tjänsteskrivelse 2024-04-10 
Ansökan om utökad Borgen, 2024-03-12 
Protokollsbeslut Stiftelsen Aneby bostäder, 2024-03-19 
Protokollbeslut allmänna utskottet, 2024-04-22 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
Stiftelsen Aneby bostäder 
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KS § 96 Månadsuppföljning Aneby kommun mars 
Dnr KS 2024/6 
 
Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att godkänna månadsuppföljningen för mars 2024, 
 
att förvaltningen intensifierar arbetet med åtgärder för att nå en ekonomi i balans 
på verksamhetsnivå, 
 
att åtgärder behöver vidtas omgående i syfte att kraftigt minska antalet årsarbetare,  
 
att tillse att den totala lönekostnaden i berörda verksamheter minskar, samt 
 
att kommunstyrelsen tar tidigare fattat beslut av allmänna utskottet avseende 
grundlig genomlysning av hela förvaltningen så som sitt eget och att uppdraget 
skall återrapporteras till kommunstyrelsen 3 juni. 
 
Ärendebeskrivning  
Resultatet för perioden till och med mars visar på -0,9 miljoner kronor, budgeten 
för perioden är 5,7 miljoner vilket innebär att det är en negativ avvikelse mot 
budget om -6,6 miljoner kronor. Jämfört med föregående år är det en ökad total 
nettokostnad om 1,0 miljoner kronor för perioden. 
 
Årets första prognos visar på ett helårsresultat om -19,7 miljoner kronor. Jämfört 
med budgeten på 5,2 miljoner kronor innebär det en negativ avvikelse om -24,9 
miljoner kronor. 
 
Verksamheternas resultat för perioden jämfört med budget ger ett negativt utfall 
om 5,8 miljoner kronor. Prognosen visar på -24,6 miljoner kronor. De negativa 
prognosavvikelserna återfinns inom sociala avdelningen om -19,3 miljoner kronor, 
barn- och utbildningsavdelningen om -5,4 miljoner kronor samt inom 
kommunserviceavdelningen om -0,5 miljoner kronor. Kommunövergripande och 
samhällsbyggnadsnämnden klarar sin budget och visar på överskott. Inom 
finansförvaltningen finns inga marginaler som kan balansera andra underskott. 
Prognosen visar på -0,3 miljoner kronor.  
 
År 2024 har en svag skatteunderlagsutveckling (svagaste på 14 år, SKR cirkulär 
24:16), vilket mycket beror på att det inte beräknas ske någon ökning av 
sysselsättningen under året. Samtidigt är pris- och löneökningar fortsatt höga och 
överstiger därmed skatteunderlagets utveckling och genererar en real minskning 
för andra året i rad.  
 
Samtliga avdelningarna arbetar tillsammans för att nå en ekonomi balans, dock 
visar prognosen att Aneby kommun landar på ett större negativt resultat för året. 
Verksamhetens nettokostnader har för perioden ökat, jämfört med föregående år, 
med 5 procent. För att klara en ekonomi i balans får det inte vara någon 
nettokostnadsökning alls.  Åtgärder pågår fortsatt inom respektive avdelning 
utifrån aktuellt ekonomiskt underskott. För samtliga avdelningar gäller 
återhållsamhet vid tillsättning av personal samt inköp. Åtgärder presenteras inom 
avdelningarnas månadsuppföljningar. 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-05-06 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

Kommundirektör Mikael Fornander och ekonomichef Maria Engmalm Wallsten 
föredrar ärendet. 
 
Yrkanden 
Mats Hansson (M) lägger ett tilläggsyrkande om att kommunstyrelsen tar tidigare 
fattat beslut av allmänna utskottet avseende grundlig genomlysning av hela 
förvaltningen så som sitt eget och att uppdraget skall återrapporteras till 
kommunstyrelsen 3 juni. 
 
Beslutsgång 
Ordförande Beata Allen (C) ställer allmänna utskottets förslag till beslut i 
proposition och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt allmänna utskottets 
förslag till beslut. 
 
Ordförande Beata Allen (C) ställer Mats Hanssons (M) tilläggsyrkande i 
proposition och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Mats Hanssons (M) 
förslag till beslut. 
 
Beslutsunderlag  
Tjänsteskrivelse, 2024-04-19 
Månadsuppföljning mars Aneby kommun 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-04-22 
 
      

Beslutet skickas till 
Ekonomichef 
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KS § 97 Medborgarförslag: Angående ny app för 
funktionsnedsatta 
Dnr KS 2023/328 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att avslå medborgarförslaget, samt 

att ställa sig bakom upprättat svar på medborgarförslag om ny app för 
funktionsnedsatta. 

Ärendebeskrivning  
Ett medborgarförslag om en ny app för funktionsnedsatta inkom till kommunen 
den 10 december 2023. Kommunfullmäktige lämnade den 11 december 2023 
vidare medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

I medborgarförslaget föreslås kommunen inleda ett samarbete med en ny app för 
funktionsnedsatta, där de kan träffa vänner och dejta på ett säkert sätt. 

I svaret på förslaget konstateras att medborgarförslaget om en dejtingapp för 
funktionsnedsatta följer kommunens vision om att skapa inkluderande möjligheter 
för alla medborgare. Att samarbeta med och administrera en sådan app är dock 
inte inom ramen för kommunens primära ansvarsområde. Aneby kommun är 
positiva till ett sådant initiativ, och föreslår att det kan hanteras av civilsamhället 
eller privata initiativ. Förslaget kommer att dokumenteras och finnas i beaktan i 
framtida överväganden. 

Med hänvisning till ovanstående föreslås att medborgarförslaget avslås. 

Beslutsunderlag  
Medborgarförslag, 2023-12-10  
Tjänsteskrivelse, 2024-04-16  
Förslag till svar på medborgarförslag, 2024-04-16 
Protokollsbeslut sociala utskottet, 2024-04-25 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



2024-04-16 

Storgatan 48 Tel.  0380-461 00 Plusgiro 10 51 86-1 
Bankgiro 360-0400 
Org. nr. 212000-0498 

Box 53 Fax. 0380-461 95 

578 22 Aneby www.aneby.se 

Miriam Rut Nanny Ram 

Svar på medborgarförslag angående ny app för funktionsnedsatta 
KS 2023/328 

Tack för ditt medborgarförslag! 

Kommunfullmäktige har mottagit ditt förslag om att samarbeta med ett företag gällande 

en dejtingapp för funktionsnedsatta. Förslaget lyfter fram behovet av att ge personer med 

funktionsnedsättningar möjlighet att träffa vänner och dejta på ett säkert sätt genom 

denna specifika app. 

Vi förstår vikten av att skapa inkluderande möjligheter för alla medborgare att delta i 

sociala aktiviteter och skapa meningsfulla relationer. Ditt förslag reflekterar en önskan om 

att öka livskvaliteten och göra vardagen roligare för de funktionsnedsatta i kommunen. 

Efter en grundlig övervägning har dock kommunfullmäktige fattat beslutet att avslå 

medborgarförslaget. Detta beslut motiveras av bedömningen att samarbeten av den 

föreslagna sorten främst bör hanteras av civilsamhället eller privata initiativ och faller 

utanför kommunens primära ansvarsområden. Det är viktigt att notera att detta beslut 

inte minskar betydelsen av medborgarförslaget eller det värdefulla perspektiv du har 

bidragit med. Vi följer noga utvecklingen av liknande initiativ och dess implementering i 

andra kommuner, och liknande initiativ kan tänkas att bli aktuella i framtid om det anses 

lämpligt.  

Kommunfullmäktige tackar för ditt medborgarförslag som strävar till att förbättra 

förhållandena för personer med funktionsnedsättningar. Ditt förslag kommer att 

dokumenteras och beaktas i kommunens överväganden för att forma framtida åtgärder 

och initiativ för att förbättra livskvaliteten för alla medborgare 

Tack igen för ditt deltagande och för att du tar dig tid att engagera dig i samhällsfrågor. 

Med hänvisning till ovanstående avslås medborgarförslaget. 

Kommunfullmäktige 

Birgitta Svensson 

Kommunfullmäktiges ordförande 
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KS § 98 Medborgarförslag: Angående 
förbudsskylt mot onödig bilkörning 
Dnr KS 2024/104 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att bifalla medborgarförslaget, samt 

att ställa sig bakom upprättat svar på medborgarförslag om onödig bilkörning 
genom allén vid Aneby gård. 

Ärendebeskrivning  
Ett medborgarförslag om onödig bilkörning genom allén vid Aneby gård inkom 
till kommunen den 13 februari 2024. Kommunfullmäktige lämnade den 26 
februari 2024 vidare medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

I medborgarförslaget önskas en förbudsskylt mot onödig bilkörning genom allén 
vid Aneby gård mot gamla Bredestadsvägen. I medborgarförslaget skrivs om 
sönderkörd vägsträcka och att för de som bara tycker om att promenera och cykla 
så är biltrafiken genom allén och på gamla Bredestadsvägen ett ständigt gissel. 
Förslagsställaren tycker att det räcker med trafiken från skogsägarna och de som 
hämtar timret, samt de som brukar åkrarna på vardera sidan av allén. 

Aneby kommun har tagit del av och tittat närmre på ditt medborgarförslag. 
Kommunen tycker att förslaget i grunden är bra. Kommunen delar bilden av att 
vägen genom allén inte behöver användas för fordonstrafik i någon större 
utsträckning, undantag nödvändig trafik som nämns i förslaget, exempelvis för 
brukande av intilliggande åkrar. 

Aktuell sträcka används i stor utsträckning bland Anebyborna för promenader. 
Kommunen ser inte att det är möjligt att skylta mot onödig bilkörning, däremot 
att skylta sträckan genom allén som gång- och cykelväg, vilket i praktiken kan 
sägas motsvara förslaget och ge samma tänkta effekt. 

Enligt trafikförordningen så har förare väjningsplikt mot gående på gångbanor. På 
samma sätt har ska cyklande och förare av moped klass II lämnas företräde av 
andra fordonsförare på cykelbanor. 

Kommunen kommer att skylta vägsträckan för gång och cykel enligt 
vägmärkesförordningen, påbjuden gång- och cykelbana (märke D6). Ett 
påbudsmärke innehåller en uppmaning som du också är skyldig att följa. 

Med hänvisning till ovanstående är medborgarförslaget beviljas. 

Samhällsbyggnadschef Michael Wirestam föredrar ärendet. 

Beslutsunderlag  
Medborgarförslag, 2024-02-13  
Tjänsteskrivelse 2024-03-11  
Förslag till svar på medborgarförslag 2024-03-11 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-04-22 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



Dnr KS 2024/104 

Göran Jonsson  

Svar på medborgarförslag om onödig bilkörning genom 
allén vid Aneby gård  

Tack för ditt medborgarförslag! 

Kommunfullmäktige har mottagit ditt medborgarförslag om onödig 

bilkörning genom allén vid Aneby gård. 

I medborgarförslaget önskas en förbudsskylt mot onödig bilkörning 

genom allén vid Aneby gård mot gamla Bredestadsvägen. I 

medborgarförslaget beskrivs att det vid tövädret i slutet av januari var 

många som skulle till motocrossbanan, och då använde allén i stället för 

den riktiga vägen, alltså infart från väg 132, mitt i Bredstadsbacken. 

Vidare skrivs att dessa bilister fullständigt körde sönder vägen genom 

allén men även vägen fram till korsningen på gamla Bredestadsvägen. 

För de som bara tycker om att promenera och cykla är biltrafiken genom 

allén och på gamla Bredestadsvägen ett ständigt gissel! Tycker att det 

räcker med trafiken från skogsägarna och de som hämtar timret, samt de 

som brukar åkrarna på vardera sidan av allén. 

Aneby kommun har tagit del av och tittat närmre på ditt 

medborgarförslag. Kommunen tycker att förslaget i grunden är bra. 

Kommunen delar bilden av att vägen genom allén inte behöver användas 

för fordonstrafik i någon större utsträckning, undantag nödvändig trafik 

som nämns i förslaget, exempelvis för brukande av intilliggande åkrar. 

Aktuell sträcka används i stor utsträckning bland Anebyborna för 

promenader. Kommunen ser inte att det är möjligt att skylta mot onödig 

bilkörning, däremot att skylta sträckan genom allén som gång- och 

cykelväg, vilket i praktiken kan sägas motsvara förslaget och ge samma 

tänkta effekt. 

Enligt trafikförordningen så har förare väjningsplikt mot gående på 

gångbanor. På samma sätt har ska cyklande och förare av moped klass II 

lämnas företräde av andra fordonsförare på cykelbanor. 



Kommunen kommer att skylta vägsträckan för gång och cykel enligt 

vägmärkesförordningen, påbjuden gång- och cykelbana (märke D6). Ett 

påbudsmärke innehåller en uppmaning som du också är skyldig att följa. 

  

Med hänvisning till ovanstående är medborgarförslaget beviljat. 

 
Kommunfullmäktige  
 
 
 
Birgitta Svensson 

Kommunfullmäktiges ordförande 
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KS § 99 Initiativärende: Gällande dialog med 
Jönköpings länstrafik (JLT) om kollektivtrafik i 
västra kommundelen 
Dnr KS 2024/146 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att anse Jimmy Ekströms (L) initiativärende om att ta dialog med Jönköpings 
länstrafik (JLT) om möjliga lösningar för kollektivtrafik i västra kommundelen 
besvarat. 

Ärendebeskrivning  
Vid kommunstyrelsens sammanträde 25 mars 2024, § 90, lyfte Jimmy Ekström (L) 
ett initiativärende om att ta dialog med Jönköpings länstrafik (JLT) om möjliga 
lösningar för kollektivtrafik i västra kommundelen med skriftlig motivering; 
”Kommunledningen uppdras att aktivt uppvakta JLT i syfte att undersöka möjliga 
lösningar för att pröva kollektivtrafik mellan Lekeryd och västra kommundelen 
och att utgångspunkt för det arbetet är de förslag och underlag kommuninvånare 
inkommit med till JLT och beslutsfattare.  

Kommunstyrelsen tog del av förslaget och beslutade att överlämna frågan till 
kommundirektören för beredning.  

Linje 123 trafikerade tidigare västra kommundelen från Jönköping och Huskvarna 
via Lekeryd, Haurida och Vireda mot Hullaryd. Linjen lades ned 2017 när 
länstrafiken fick uppdrag om att spara pengar för nå en ekonomi i balans. Linjen 
hade då ett relativt fåtal resenärer per avgång och var en av flera som togs bort 
inom länstrafiken. 

I augusti 2017 meddelade länstrafiken att ett antal busslinjer med svagt resande 
skulle komma att läggas ned och dras in från och med tidtabellskiftet i december 
2017. För Aneby kommuns del innebar detta att en linje som trafikerar i 
kommunen försvann, linje 123. Linjen gick mellan Huskvarna via Lekeryd till 
Haurida, Vireda och slutligen Hullaryd.  

Efter nedläggningsbeskedet undersökte kommunen resandet på linjen. Under två 
veckor i början av september 2017 var antalet påstigande på linje 123 vid 
hållplatser i Aneby kommun i genomsnitt 2,3 personer per dag (påstigande på 
morgonturen från Hullaryd mot Huskvarna). Kostnadstäckningsgraden för linjen 
låg någonstans runt en (1) procent.  

Kommunen tog in en offert på en tur från Hullaryd (06:35) till Lekeryd (07:10) 
med tillbakatur från Lekeryd (16:38) till Hullaryd (17:15). Kostnaden för detta 
hamnade då (hösten 2017) på drygt 280 000 kronor, en kostnad som vid tillfället 
inte ansågs rimlig i förhållande till antalet resande, främst gymnasieelever, och som 
det heller inte fanns avsatt budget för.  

Kommunen har sedan dess vid ett flertal tillfällen och på olika sätt arbetat för att 
på nytt få i gång en väl fungerande kollektivtrafik i västra kommundelen. Vid 
möte i början av 2020, med länstrafikens ledning och presidiet i regionens nämnd 
för trafik, infrastruktur och miljö (TIM), i arbetet med ett nytt regionalt 
trafikförsörjningsprogram (för åren 2021-2035) påtalades särskilt detta behov. Vid 
mötet överenskoms även om att JLT skulle ta fram statistik över antal unga i den 
västra kommundelen. Frågan lyftes också särskilt i kommunens yttrande över 
remissförslaget till just trafikförsörjningsprogrammet;  
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”För Aneby kommuns del behöver länstrafiken ta höjd för en 
kollektivtrafikförsörjning mot Haurida och Vireda där det idag, med undantag för 
närtrafik, saknas utbyggd kollektivtrafik. Kommunen växer i de här områdena, 
västerut, vilket bland annat gör att grundskolan i Vireda kommer att byggas ut 
under det kommande året. I sammanhanget vill kommunen trycka på vikten av att 
länstrafiken fortsatt arbetar med förenkling av och förtydligande kring den 
anropsstyrda trafiken, närtrafiken. Trenden tycks gå mot lösningar med 
digitalisering i samband med transporter på landsbygden. Det ger ett stort värde 
att länstrafiken som kollektrafikmyndighet svarar för helhetslösningar, inte minst 
när det kommer till just digitaliseringen.”  

I samband med ny gymnasiereform fördes dialog med JLT och TIM-nämnden 
gällande kollektivtrafiken. TIM-nämndens svar var att avvakta till alla beslut kring 
framtida organisering av gymnasieskolan är fattade ute i kommunerna.  

Ökade drivmedelskostnader ledde till att länstrafikens kostnader för drivmedel 
steg till en nivå som långsiktigt inte ansetts vara hållbar.  Avtalen med 
trafikföretagen gör också att kostnaderna för drivmedel inte omedelbart sjunker 
på samma sätt som det kan göra för en privatperson, om priserna på exempelvis 
diesel eller bensin går ner. Kostnadsökningen har varit liknande i hela landet och 
drabbat alla kollektivtrafikhuvudmän i landet. Länstrafikens ökade 
drivmedelskostnader under 2022 och 2023 gav en stor negativ inverkan på det 
ekonomiska resultatet. För att nå en ekonomi i balans vid utgången av 2023 gavs 
JLT ett besparingskrav på omkring 40 mnkr netto. Neddragning av trafikutbudet 
genomfördes i samband med tidtabellskifte i augusti 2023. Ett stort antal 
busslinjer påverkades i olika utsträckning av besparingarna. Aneby kommun 
lämnade en skrivelse till TIM-nämnden i februari 2023 gällande neddragningar i 
kollektivtrafiken.   

I början av mars 2023 genomfördes medborgarmöte i Vireda. Stor del av mötet 
avsattes för kollektivtrafikfrågor. JLT närvarade med tre tjänstepersoner och 
många frågor ställdes och synpunkter lämnades från närvarande invånarna. 
Sammanfattningsvis blir svaret från JLT att besparingar inom trafiken gör att 
några nya linjer inte är möjliga att starta i nuläget. Regiondirektören påtalar 
samtidigt vikten av att föra dialog med regional utveckling och TIM-nämnden i 
frågan.  

Procentuellt sett drabbades Aneby och Tranås kommuner relativt hårt av 
besparingarna i kollektivtrafiken. Av denna anledning träffade 
kommunledningarna i Aneby och Tranås, i mitten av mars 2023, TIM-nämndens 
respektive ANA-nämndens (Nämnd för arbetsmarknad, näringsliv och 
attraktivitet) presidier tillsammans med ledningen för JLT och för regionen. 
Diskussionerna rörde bland annat aktuella besparingar men också 
kollektivtrafikeringen i stort. Inte minst påtalades just problematiken med att få till 
en väl fungerande kollektivtrafik i kommunens västra del. TIM-nämnden har 
lämnat ett uppdrag till regional utveckling om att utreda framtidens kollektivtrafik 
med alternativa kommunikationer, inte minst på landsbygden. Regionledningen är 
återigen tydlig med att det är regional utveckling och TIM-nämnden som har 
ansvar för att utveckla nya lösningar. Utmaningarna i Jönköpings län handlar om 
att skapa hållbara lösningar där arbetsmarknaden blir bredare och människors 
möjlighet till arbetsresor blir större. Det handlar också om att skapa lösningar för 
resor till och från sjukvård, utbildning, handel, föreningsliv och nöjen.  

Kommunstyrelsens ordförande för dialog med invånare i Vireda utifrån 
behovsbild samt mobilisering sensommaren och början av hösten 2023.  
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I augusti 2023 förde PKS, Primärkommunalt samverkansorgan dialog med TIM-
nämnden. Aneby kommun påtalade vid dialogen vikten av innovativa lösningar 
och pilotsatsningar i västra kommundelen. I sammanhanget kan noteras att alla 
övriga kommuner framförde i princip samma behov.  

Kommunstyrelsens ordförande för också dialog med regiondirektören och lyfter 
på nytt om att få en pilotsatsning i Aneby kommun. Kommunen får svar om att 
arbetet med att utveckla nya lösningar ännu inte är påbörjat och att det ännu inte 
finns någon tidsplan.   

Hösten 2023 har Aneby kommun genom samhällsbyggnadschefen svarat för 
kollektivtrafikdelen i den utredning, kring utbildningssamverkan på höglandet 
inom ramen för Höglandsförbundet, som har genomförts. Utredningen har tagits 
fram i nära samverkan med JLT. Länstrafiken, som varit med i utredningsarbetet, 
har samtidigt varit tydlig med att det i nuläget inte finns några ekonomiska medel 
för nya linjer eller för att stärka upp trafiken på höglandet. Eventuella 
förändringar får och måste i så fall ske inom ramen för befintlig trafik. 

I oktober 2023 hölls uppföljande dialog efter vårens medborgarmöte med JLT. 
Förslag fanns från då från invånarna om att bland annat låta någon av turerna 
med linje 124 köra via Vireda. JLT:s svar; ”På grund av de ekonomiska 
besparingar som JLT behövde göra har vi inte möjlighet att för stunden införa en 
ny linje, eller körsträcka via Vireda-Svarttorp. Besparingarna kommer som det ser 
ut just nu hålla på fram till slutet på 2024. Under tiden får vi hänvisa till 
närtrafiken under de tider som den trafikerar.”  

Sammanfattningsvis har Aneby kommun arbetat aktivt och kontinuerligt med att 
få till en välfungerande kollektivtrafik i kommunens västra del, inte minst sedan 
linje 123 lades ned. Kommunen arbetar fortlöpande på olika sätt för att hitta 
lösningar. Kommunen kommer också fortsatt föra dialog med regionen och TIM-
nämnden i frågan. Mot bakgrund nyligen genomförd dialog med länstrafiken och 
nyligen genomförda besparingar inom regiontrafiken finns det i nuläget inte 
behov av en fördjupad dialog mellan Aneby kommun och JLT. 

Samhällsbyggnadschef Michael Wirestam föredrar ärendet. 

Yrkanden 
Jimmy Ekström (L) yrkar bifall till initiativärendet. 
 
Beslutsgång 
Ordförande Beata Allen (C) ställer allmänna utskottets förslag till beslut om att 
initiativärenden ska anses besvarat mot Jimmy Ekströms (L) förslag till beslut om 
att anse initiativärende bifallet och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
allmänna utskottets förslag till beslut. 
 
Omröstning begärs 
Kommunstyrelsen godkänner följande propositionsordning (Omröstning 1.):  
Ja-röst för bifall till allmänna utskottets förslag till beslut. 
Nej-röst för bifall till Jimmy Ekströms (L) förslag till beslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar således med nio (9) ja-röster och sex (6) nej-röster 
enligt allmänna utskottets förslag till beslut. 
      

Beslutet skickas till 
Jimmy Ekström (L) 
Diariet 



 

   

Omröstningslista 1. 
Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

Parti Ledamöter Ja Nej Avstår 
S Arijana Jazic, 1:e vice ordförande X   
S Tommy Gustafsson X   
S Annki Stark X   
S Sune Svensson X   
C Tobias Kreuzpointner X   
C Paul Brinkmann X   

KD Maria Lundblom Bäckström X   
KD Marianne Cederqvist X   
L Jimmy Ekström  X  

SD Gerald Apsey  X  
SD Kristin Apsey  X  
M Yvonne Bäckelid  X  
M Anita Walfridsson  X  
M Mats Hansson, 2:e vice ordförande  X  
C Beata Allen, ordförande X   

Parti Ersättare Ja Nej Avstår 
S Kerstin Karlsson    
S Per-Magnus Svensson    
S Manaar Tlas    
V Pia Eliasson    
C Gudrun Andersson    
C Inga-Lill Lindh    
C Barbro Ferm    

KD Caroline Wittrin    
KD Isaac Svärd    
L Johanna Bladelius    

SD Joakim Larsson    
SD Kent Lundberg    
M Christian Berntö    
M Mikael Jansson    
M Sandra Bergqvist    

Summa:  9 6  
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KS § 100 Taxor för sotning och 
brandskyddskontroll 
Dnr KS 2024/155 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att fastställa taxa för rengöring/sotning och brandskyddskontroll i enlighet med 
avtalet att gälla från och med 1 juli 2024. 

Kommunstyrelsen beslutar för egen del 

att uppdra kommundirektören att återkomma med beräkningsmodell för taxan till 
kommunfullmäktige. 

Ärendebeskrivning  
Lagen (2003:778) om skydd mot olyckor och förordningen (2003:789) om skydd 
mot olyckor innehåller bestämmelser om hur rengöring/sotning och 
brandskyddskontroll ska utföras i landets kommuner. Kommunen ansvarar för att 
sotning och brandskyddskontroll utförs enligt gällande lagstiftning samt har att 
besluta om frister för sotning samt om taxor och avgifter. 

I det nya avtalet finns nya taxor från och med 2024-06-01 för sotning 590 kr 
(innebär en ökning med 29 kr) och för brandskyddskontroll 765 kr (innebär en 
ökning med 106 kr). 

En arbetsgrupp bestående av sotningssamordnare samt representanter från 
Aneby, Eksjö, Habo, Jönköping, Mullsjö, Vaggeryd och Sävsjö kommuner har 
under året 2023 arbetat med att ta fram underlag för hur dessa verksamheter 
fortsatt ska bedrivas. Slutsatsen är att brandskyddskontroll och sotning även i 
fortsättningen handlas upp av privat entreprenör.  

En ny upphandling i enlighet med lagen om offentlig upphandling har genomförts 
och denna har vunnit laga kraft. Efter upphandlingsprocessen kvarstod ett anbud 
som Kinda sotning & ventilationsservice AB lämnade.  

Avtalsperioden omfattar 2024-06-01 till 2030-05-31, med möjlighet till upp till ett 
(1) års förlängning från kommunens sida, med oförändrade villkor. 

Samhällsbyggnadschef Michael Wirestam föredrar ärendet. 

Beslutsunderlag  
Tilldelningsbeslut skorstensfejartjänster, 2024-06-01 - 2030-05-31 
Tjänsteskrivelse, 2024-03-25 
Taxa sotning 
Taxa brandskyddskontroll 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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KS § 101 Yttrande i mål 1479-24 avseende 
laglighetsprövning av budgetdirektiv 2025 
Dnr KS 2024/6 

Paragrafen krävde omedelbar justering – återfinns i annat protokoll. 
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KS § 102 Årsredovisning 2023 Höglandsförbundet 
Dnr KS 2024/75 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att bevilja direktionen i Höglandsförbundet ansvarsfrihet för år 2023. 

Jäv 
Beata Allen (C), Arijana Jazic (S) och Mats Hansson (M) anmäler jäv och deltar 
inte i handläggning eller beslut i ärendet. 

Ålderspresident Anita Walfridsson (M) tjänstgör som mötesordförande i detta 
ärende. 

Ärendebeskrivning  
Höglandsförbundets revisorer har i sin revisionsberättelse för 2023, beslutat 
följande: 

”Vi bedömer sammantaget att direktionen i Höglandsförbundet har bedrivit 
verksamheten på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 
tillfredsställande sätt. Vi bedömer att räkenskaperna och förbundets 
årsredovisning, med reservation för förbundets redovisning av återbetalning av 
överskott till medlemskommunerna, ger en rättvisande bild av 2023 års finansiella 
resultat och ställning per 2023-12-31. Vi bedömer att direktionens interna kontroll 
har varit tillräcklig. Vi bedömer sammantaget att resultatet enligt årsredovisningen 
är förenligt med de finansiella mål och verksamhetsmål som direktionen uppställt.   

Revisorernas uttalande  

Vi tillstyrker att fullmäktige för verksamhetsåret 2023 beviljar ansvarsfrihet för 
förbundsdirektionen samt enskilda ledamöterna i detta organ. Vi tillstyrker att 
fullmäktige godkänner förbundets årsredovisning för 2023.” 

Yrkanden 
Ålderspresident Anita Walfridsson (M) yrkar på att bevilja direktionen i 
Höglandsförbundet ansvarsfrihet för år 2023. 

Beslutsgång 
Ålderspresident Anita Walfridsson (M) ställer ålderspresidentens förslag till beslut 
i proposition och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt ålderspresidentens 
förslag till beslut. 

Beslutsunderlag  
Protokollsbeslut Höglandsförbundet direktionen, 2024-03-22 
Årsredovisning 2023 
Revisionsrapport 
Revisionsberättelse 
Tjänsteskrivelse, 2024-04-15 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-04-22 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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KS § 103 Årsredovisning 2023 Höglandets 
samordningsförbund 
Dnr KS 2024/29 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att bevilja styrelsen för Höglandets samordningsförbund ansvarsfrihet för 2023. 

Jäv 
Arijana Jazic (S) anmäler jäv och deltar inte i handläggning eller beslut i ärendet. 

Ärendebeskrivning  
Styrelsen för Höglandets Samordningsförbund har överlämnat årsredovisning för 
2023 och revisionsberättelse för beslut om ansvarsfrihet.  Årsredovisningen för 
2023 är fastställd och revisorerna har överlämnat revisionsberättelse i vilken de 
tillstyrker beviljandet av ansvarsfrihet. 

Yrkanden 
Ordförande Beata Allen (C) yrkar på att bevilja styrelsen för Höglandets 
samordningsförbund ansvarsfrihet för 2023. 

Beslutsgång 
Ordförande Beata Allen (C) ställer ordförandes förslag till beslut i proposition och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt ordförandes förslag till beslut. 

Beslutsunderlag  
Årsredovisning 2023 
Revisionsberättelse 
Tjänsteskrivelse, 2024-04-15 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-04-22 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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KS § 104 Årsredovisning 2023 Mediacenter 
Jönköpings län 
Dnr KS 2024/70 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att godkänna årsredovisning 2023 för kommunalförbundet Mediacenter 
Jönköpings län, samt 

att bevilja direktionen i kommunalförbundet Mediacenter Jönköpings län 
ansvarsfrihet för år 2023. 

Jäv 
Tommy Gustafsson (S) och Tobias Kreuzpointner (C) anmäler jäv och deltar inte 
i handläggning eller beslut i ärendet. 

Ärendebeskrivning  
Kommunalförbundet Mediacenter Jönköpings län, ägs gemensamt av alla länets 
13 kommuner. Huvuduppdraget är att samordna och ge service åt länets alla 
kommuner inom områdena Film och media, AV-utrustning och elektronik samt 
vara ett stöd för länets kommuner inom IKT-pedagogik. Uppdraget ger länets 
kommuner möjlighet att bedriva en verksamhet som är modern, kostnadseffektiv 
och ger bättre kvalitet, vilket borgar för en högre måluppfyllelse för länets elever.  

I enlighet med § 6 i förbundsordningen och kap 9 § 20 i kommunallagen har 
revisorernas berättelse för föregående år avseende kommunalförbundet 
Mediacenter Jönköpings län översänts till kommunen för godkännande och 
beviljande av ansvarsfrihet. 

Beslutsunderlag  
Årsredovisning 2023 
Revisionsberättelse 
Revisionsrapport 
Tjänsteskrivelse, 2024-04-15 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-04-22 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-05-06 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 105 Ej verkställda beslut till IVO kvartal 2 
Dnr KS 2024/35 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att lägga informationen till handlingarna samt anmäla beslutet till 
kommunrevisionen. 

Ärendebeskrivning  
Sociala utskottet rapporterar till Inspektionen för Vård och Omsorg, IVO, 
angående beslut enligt 3 kap 1§ SoL och rapportering enligt 16 kap 6 f § SoL, 
samt beslut enligt 9 § och rapportering enligt 28 f-g §§ LSS. Det har förekommit 
beslut som ännu inte har verkställts, och detta har meddelats till IVO i den 
kvartalsvisa rapporten. 

För kvartal 2 finns fyra ej verkställda beslut. 

Beslutsunderlag  
Ej verkställda beslut kvartal 2 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-05-06 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 106 Information från kommundirektör och 
kommunstyrelsens ordförande 
Dnr KS 2024/20 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Kommundirektör Mikael Fornander och kommunstyrelsens ordförande 
Beata Allen informerar om följande: 

- Representanter från Aneby kommun ska delta på Regionalt råd för 
krisberedskap, skydd mot olyckor och totalförsvar, vilket Landshövdingen 
har kallat till. 

- Kommundirektör har deltagit på kommundirektörsmöte för 
kommundirektörer i Jönköpings län. Fokus har varit på beredskap. 

- Möten har hållits avseende ambulansverksamhet i Jönköpings län under 
sommaren 2024 

- Kommunledningsgruppen ska delges information om nya socialtjänstlagen 
och dess konsekvenser för kommunal verksamhet 

- Medborgarmöten har genomförts i Haurida och Marbäck 
- Aneby kommun har fått frågan av Eksjö Tattoo om att arrangera ett 

tattoo evenemang i samband med Eksjö Tattoo. Aneby har tackat ja till 
förfrågan och arrangemanget kommer att hållas vid ett tillfälle mellan 25 
och 27 juli. 

- Kommunstyrelsens ordförande informerar om att en ansökan från 
Vadstena kommun har inkommit till revisionskontoret avseende en 
önskan om att få ansluta till kontoret. Dialog har förts i frågan mellan 
kommunfullmäktiges presidier i Eksjö, Ydre och Aneby kommuner. 
Kommunstyrelsens ordförande har framfört att dialog om Aneby 
kommuns fortsatta del av Höglandets revisionskontors måste föras innan 
beslut kan ske om att tillåta fler kommuner att ansluta till kontoret.  

- Nästsista budgetberedningssammanträdet för året har genomförts. 3,8 
miljoner finns kvar att fördela, och budgetberedningen har fattat beslut 
utifrån det. Ett nytt styrtal avseende nöjdhet har lagts till, och kommer att 
följas upp vart fjärde år. 

- Höglandsförbundet kommer att genomföra strategidag på Viredaholm 
under vecka 20. 
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Kommunstyrelsen 2024-05-06 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 107 Anmälningsärenden 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att anse ärendena anmälda. 

Ärendebeskrivning  
Protokoll samhällsbyggnadsnämnden, 2024-03-27 

Protokoll allmänna utskottet, 2024-04-22 

Protokoll barn- och utbildningsutskottet, 2024-04-23 

Protokoll sociala utskottet, 2024-04-25 

Styrelseprotokoll Stiftelsen Aneby bostäder, 2024-01-30 

Styrelseprotokoll Stiftelsen Aneby bostäder,  2024-02-02 

Styrelseprotokoll Stiftelsen Aneby bostäder,  2024-02-26 

Protokoll ägardialog Aneby Miljö & Vatten AB, 2024-03-07 

Styrelseprotokoll Stiftelsen Aneby bostäder,  2024-03-19 

Årsmötesprotokoll Sommenbygdens Folkhögskola, 2024-03-19 

Protokoll Höglandets samordningsförbund, 2024-03-21 

Protokollsbeslut Höglandets överförmyndarnämnden, 2024-03-22 
- Verksamhetsberättelse 2023 

Styrelseprotokoll Stiftelsen kulturreservatet Åsens by, 2024-03-26 

Styrelseprotokoll Aneby Miljö & Vatten AB, 2024-04-12 

Protokoll Höglandets överförmyndarnämnd, 2024-04-17 
- Verksamhetsredogörelse 
- Inspektionsredogörelse Länsstyrelsen i Östergötlands län 

Förvaltningsrätten i Jönköping 2224-23 Dom 2024-04-03 

Inbjudan Lansering ny kommunrapport om friluftsliv, Friluftsfrämjandet 

Kallelse till Ineras årsmöte 11 juni 
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Kommunstyrelsen 2024-05-06 
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KS § 108 Delegationsbeslut 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att godkänna anmälda delegationsbeslut. 

Ärendebeskrivning  
Redovisning av delegationsbeslut ekonomichef, 2024-05-02 

Tillförordnad socialchef, 2024-05-06 
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